



路易斯·贝拉·莫拉莱斯博士

贝拉博士在墨西哥自由法律学院获法学博士学位；墨西哥泛美大学获经济学和公司法的硕士研究生学位；美国杜兰大学或环境和能源法荣誉法学硕士学位；国家理工学院跨学科研究和环境与发展研究中心获环境科学博士学位。目前，他是墨西哥蒙特雷高级技术学院环境法课程教授和协调员，墨西哥伊比利亚美洲大学等机构的环境法教授。

5年来他一直致力于联邦和州政府机构以及联合国世界气象组织研究气候变化的法律工作。

贝拉博士现任墨西哥的富布赖特校友会秘书长，墨西哥在联合国伊比利亚美洲科技发展网络（CYTED）的代表。从1993年开始，他成为美国律师协会的国外会员，于1990年被列入国际环境法名人录，并在1997年成立了拉美第一家致力于环境法的律师事务所。（lrvera@vc.com.mx）。

Luis R. Vera Morales, PhD

Dr. Vera received his juris doctorate from the Escuela Libre de Derecho (Mexico), a postgraduate degree in economics and corporate law from the Universidad Panamericana (Mexico) and a master's degree with honors in environmental and energy law from Tulane University (USA). He received his PhD in Environmental Sciences from the Centro Interdisciplinario de Investigaciones y Estudios de Medio Ambiente y Desarrollo (CIEMAD) of the Instituto Politécnico Nacional (IPN). Currently, he is the coordinator and professor of the Environmental Legislation Course in the Instituto Tecnológico de Estudios Superiores de Monterrey (Mexico) and a professor of environmental law in the Universidad Iberoamericana (Mexico), etc.

Dr. Vera has been working on Climate Change legal issues and legislation for the past 5 years retained by Federal and state agencies as well as by UN World Meteorology Organization.

Dr Vera is currently Secretary General of the Mexican Fulbright Alumni Association and representative for Mexico at the UN Iberoamerican Network for Science and Technology for Development (CYTED). Dr. Vera has been a foreign associate of the American Bar Association since 1993 and has been listed in *The Who's Who on International Environmental Law* since 1990 up to date and since 1997 in *Latin Lawyer 250*, as founding partner of the first law firm in Latin America devoted entirely to environmental law (lrvera@vc.com.mx).